
昆山市FedEx国际快递站 昆山市FedEx快递操作中心/流程透明

产品名称 昆山市FedEx国际快递站
昆山市FedEx快递操作中心/流程透明

公司名称 安徽敦航国际货运代理有限公司

价格 21.00/千克

规格参数 品牌:FedEx国际快递
运输方式:国际快递，空运，海运，国际陆运，
铁路运输
类型:文件，包裹，机械配件，食品，化工品等

公司地址 安徽省合肥市肥西县桃花镇香蒲路安徽永凯工贸
有限责任公司研发中心1栋202（注册地址）

联系电话 18709841751 18709841751

产品详情

昆山市FedEx国际快递站 昆山市FedEx快递操作中心/流程透明 昆山市FedEx快递公司 昆山市FedEx快递
网点  昆山市FedEx快递咨询 昆山市FedEx快递服务

Russia cannot destroy or abandon any goods at local customs. If the required customs clearance documents provided
by FedEx are not received within 10 days after the goods arrive, the goods will be returned to the place of origin for
further processing.

All packages sent to Brazil by express delivery must have the recipient's local CNPJ number filled in on the waybill and
commercial invoice. 

The local customs will conduct inspection on imported packages. If the CNPJ number is not indicated on the invoice
and waybill as required when the package is shipped, Brazil will automatically return the package to the place of origin
and charge a return fee to the place of origin.

昆山市FedEx快递咨询 昆山市FedEx快递服务

Reminder: Local customs will impose tariffs on packages sent to Brazil regardless of their value and weight.

In recent years, international logistics has developed rapidly, with information flow, capital flow, logistics and other



links. Logistics, as the physical flow link of the entire process, plays a crucial role in the of its execution results for
international logistics.

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

